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OSTRÁ TYGŘÍ STŘEDA: Mejdan za 50 mega? Proč ne?!
iportal24.cz/nazory/ostra-tygri-streda-mejdan-za-50-mega-proc-ne
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Co vlastně přineslo »levné« setkání těch nejvyšších loutek v

globální hře, která nabírá stále na větší intenzitě? Summit

představitelů Evropské Unie byl prý pouze neformálním

setkáním, a tedy nelze očekávat nějakého zásadního

pokroku při zajištění bezpečného a kvalitního života

občanů Evropy. Hlavním tématem byla válka na Ukrajině a

s ní spojená energetická krize. A výsledek? NIC!

NAPROSTÁ NULA!

Výsledkem tohoto setkání nadlidí v drahých oblecích je dohoda, že je

potřeba najít dohodu! A k čemu tedy slouží drahé představení velmi

špatných herců, kteří ho nehrají pro lidi, ale pro uspokojení svých

zájmů. Kvůli shodě o dohodě další dějství této veselohry či spíše

tragédie bude pokračovat 20.-21. 10. na Summitu lídrů EU. Jedni
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chtějí to, a druzí zas ono – a co náš fialový Péťa? No samozřejmě se

shoduje s názory Uršulky, protože je prostě potřeba najít evropská

řešení. A o tom to je. Lidé se bojí, že v zimě zmrznou, někteří se bouří

(naprosto oprávněně) a ti, kteří by měli rychle pomoci, si hrají.

Pořádají drahá setkání, na nichž si udělají mnoho krásných fotografií

se svými nacvičenými úsměvy. A čemu se na těch fotkách vlastně

smějí? Oni se nesmějí, oni se nám vysmívají. To je celá práce lidí,

kteří by měli bojovat za svůj národ! EU není o národních zájmech, ale

to už víme. Opět zdůrazňuji, lidé se bojí a potřebují rychlou pomoc,

jež nepřichází. Místo ní jen další pocit nejistoty a sílící obavy ze zimy

a války, kterou nás stále straší.

A řekněme si, co nás ta celá euro legrace stála. Pouhých 50 milionů

korun! Ostatně, bylo to jen neformální setkání, tak přece nemůžeme

chtít za »takové drobné« nějaký konkrétní výsledek. A můj

nejzásadnější dotaz? Nebylo by s ohledem na složitou energeticko-

ekonomickou situaci, když už to muselo být, vhodnější uspořádat

podobná jednání online formou? To bychom je ale připravili o ten

krásný drahý mejdan, na kterém nám ukázali, jak jsou schopni se

sejít a jednat. Ano, i na Titaniku prý hráli muzikanti až do konce, tak

proč si nezahrát, vždyť on to někdo zaplatí. Tak nám za 50 mega

Voloďa sdělil, že potřebuje další zbraně, a Uršulka naznačila, že je

potřeba zvýšit finanční podporu. Ale on nám přece trochu financí

ušetřil, protože nepřijel, tak proč si neříct o víc, že?

Můžeme být prý tedy hrdi na to, že jsme uspořádali drahé divadlo,

jež zviditelnilo naši krásnou republiku. A lidé, kteří potřebují řešení?

Stále více se jich domnívá, že šlo o komedii, či tragédii, kterou bude

následovat horor. Tudy cesta nevede, tak jak dál? Okamžitě zrušit

sankce a jednat, s otevřenou rukou a s cílem zajistit lidem kvalitní a

bezpečný život.

David Tygr Ploc, předseda strany DOMOV

 

 


